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Jeugd is erg belangrijk, daar is iedere politieke partij het over eens. Terecht wordt er 
door het college ook veel aandacht besteed aan jeugd en onderwijs in zijn programma. 
De nadruk ligt hierbij vaak op het voorkomen van problemen, namelijk het 
voorkomen van achterstanden, vroegtijdig schoolverlaten of overlast. Dit terwijl een 
positieve bijdrage aan de maatschappij door jongeren vaak niet belicht wordt.  
 
Veel jongeren zijn zich erg bewust van wat er in de maatschappij gebeurt en zetten 
zich actief in voor verenigingen, voor activiteiten op school of initiatieven in de wijk. 
Toch worden deze initiatieven niet snel beloond, jongeren komen bijna nooit in 
aanmerking voor een onderscheiding. Het is een goede gewoonte om mensen te eren 
voor een jarenlange maatschappelijke dienstbaarheid. Een criterium dat maakt dat 
men vaak pas op latere leeftijd in aanmerking komt voor een onderscheiding. Het 
CDA Groningen zou graag zien dat jongeren die zich op een uitzonderlijke manier 
hebben ingezet voor de maatschappij in het zonnetje worden gezet. Het CDA 
Groningen vindt dat we als stad trots moeten zijn op jongeren die zich actief inzetten 
in de samenleving en hiermee het goede voorbeeld geven aan alle inwoners van de 
stad.  
 
In een aantal andere steden zoals Utrecht, Ede en Leeuwarden wordt er jaarlijks een 
jongerenlintje toegekend aan jongeren die zich actief hebben ingezet voor de samen-
leving. Kinderen en jongeren worden in het zonnetje gezet en zo bedankt voor hun 
inzet voor de stad. Het CDA Groningen vindt dit een prachtig initiatief. 
 
Daarom heeft de CDA fractie de volgende vragen: 
1. Deelt het College onze mening dat er niet alleen aandacht moet worden besteed 

aan het tegengaan van problemen onder jeugd, maar dat positieve acties van 
jongere ook belicht mogen worden? 

2. Vindt het College ook dat kinderen en jongeren die zich actief inzetten in de 
samenleving burgers zijn waar we als Stad trots op mogen zijn? 

3. Deelt het College onze mening dat kinderen en jongeren die zich zeer 
verdienstelijk hebben gemaakt voor de Stad in het zonnetje gezet kunnen 
worden door het jaarlijks toekennen van een jongerenlintje? 

 
 


